

## GERM 9 MCS 562

Ready to Use Neutral Surface Cleaner

Nettoyant Neutre pour Surface Prêt à l'Emploi

### PRODUCT DESCRIPTION / DESCRIPTION DU PRODUIT

**GERM 9:** Neutral Surface Cleaner. No dilution needed. It cleans, deodorizes in a single operation. Germ 9 fights the growth of mold and moisture stains and the odors they give off on right, non-porous surfaces like walls, floors and table top. Non-alkaline and non-corrosive, non-toxic and odorless. It has disinfectant properties thanks to its double quaternary ammonium. Free of phosphates, ether glycols or NPE / APE. Made from renewable resources.

**GERM 9 :** Nettoyant neutre pour les surfaces. Sans dilution. Il nettoie, désodorise en une seule opération. Germ 9 Combat la croissance de taches de moisissure et d'humidité ainsi que les odeurs qu'elles dégagent sur des surfaces rigides non poreuses comme les murs, les planchers et les dessus de table. Non alcalin et non corrosif, non toxique et inodore. Possède des propriétés désinfectantes grâce à son double ammonium quaternaire. Sans phosphates, glycols éther ou NPE/APE. Fabriqué à partir de ressources renouvelables.



# Germ 9

Ready to Use  
Natural Surface  
Cleaner



Nettoyant Neutre  
pour Surface  
Prêt à l'Emploi

CODE 1Lt	MCS562 GERM
CODE 4Lt	MCS562 4L GERM
CODE 20Lt	N/A
CODE 205Lt	N/A

### DIRECTION / MODE D'EMPLOI

#### DIRECTION:

Apply with mop, sponge or cloth. Rinse with potable water and allow to dry. DO NOT MIX WITH OTHER CLEANERS.

#### MODE D'EMPLPOI:

Appliquer sur la surface à nettoyer avec une vadrouille, une éponge ou un linge. Rincer à l'eau potable et laisser sécher. NE PAS MÉLANGER AVEC AUCUN AUTRE NETTOYANT.